
Referat 

for Færøgades bestyrelsesmøde mandag den 9. september 2024 kl. 16.30 i kælderen under 

færøgade 1 

1. Bestyrelsen konstituerer sig 

Medlemmer af bestyrelsen vælges for 2 år ad gangen på afdelingsmødet. Normalt 

konstitueres bestyrelsen kort efter et afdelingsmøde. Dem der blev valgt ind på 

afdelingsmødet, vælger deres individuelle roller i bestyrelsen. Kasserer, sekretær og 

formand, samt 1. og 2. suppleant osv.  

For at skabe kontinuerlighed, har bestyrelsen bestemt at når man er valgt ind i en rolle, 

beholder man den umiddelbart frem til næste gang man er på valg.  

Rene fortsætter som kasserer, Sandra fortsætter som sekretær og Christine, som var på 

valg, fortsatte som formand. Jette er 1. suppleant, og vores nye medlem Oliver er 2. 

suppleant. 

2. Bestyrelsens opgaver 

Bestyrelsen har nogle bundne opgaver i det kommende år. 

- På afdelingsmødet blev der vedtaget 3 forslag: 

1. renovering af køkkener. For at holde huslejen nede, vil der fremover højt blive 

renoveret et køkken om året og kun hvis beboeren ønsker det. Køkkenerne skal 

være mindst 20 år gammelt, for det kan blive udskiftet. 

2. Elladestandere. Driften vil undersøge hvad mulighederne er og hvad det vil koste at 

få lavet elladestandere. Der vil ikke være udgifter for dette forslag. Det kan der blive 

i fremtiden, men først hvis det er muligt og stemmes igennem efter et kommende 

afdelingsmøde.  

3. Fælles køkkenhave i transportable plantekasser. Det starter op i det tidlige forår og i 

vil høre mere til den tid. Oliver er tovholder på dette projekt. Interesserede beboere 

kan kontakte Oliver hvis de vil være med – eller har noget de gerne vil byde ind 

med.  

Den boligsociale arbejdsgruppe fortsætter og vil komme med en udmelding, når der er 

nogle arrangementer. 

3. Møder – datoer og tidspunkter for bestyrelsens møder frem afdelingsmødet i 2025 

Vi har fundet nogle nye datoer. Møderne starter kl 16.30, medmindre andet er angivet 

Onsdag d. 30/10   

Mandag d. 9/12 kl 18:00   

Onsdag d. 5/2 

Mandag d. 31/3 m. markvandring 

Onsdag d. 21/5 

Onsdag d. 25/6 

Onsdag d. 20/8 

4. Evt. 



Der vil være et repræsentantskabsmøde til foråret, bestyrelsen har besluttet at Christine og 

Sandra har afdelingens 2 stemmer. 

Bestyrelsen ønsker alle beboerne et fint efterår      


